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با پیش کسوتان

فوتبال

۷۵

  «از «علم وادب» تا ٣ سال با «غیرت
طیبی فوتســالش را از باشگاهی در مشهد 
آغاز کرد که بســیاری از فوتسالی های این 
شهر مدیون آن تیم هســتند. طیبی بعد از 
درخشش در علم وادب مشهد بود که خیلی 
زود در مسیر فوتســال حرفه ای قرار گرفت 
و با کوچ به اصفهان در تیــم فولادماهان و 
بعد از آن گیتی پســند بازی کرد. طیبی در 
ســال۹۲ از اصفهان لژیونر شــد و فوتسال 
ایران را به مقصد نوریل نیکل روســیه ترک 
کرد. لژیونر مشهدی در بازگشت به فوتسال 
ایران راهی تبریز شد و برای مس سونگون به 
میدان رفت؛ اما در سال۱۳۹۵ برای ۴ بازی 
به صورت قرضی به تأسیسات دریایی رفت 
و بعد هم مسافر آلماتی شد تا دوران طلایی 
و درخشــانش را در تیم غیرت قزاقســتان 
سپری کند، ۳ سال درخشــان که با انواع و 
اقســام افتخارات برای او همراه بود. طیبی 
در این ۳ ســال البته در ۲ مقطع به صورت 
قرضی و برای لیگ قهرمانان آسیا به تیم های 
تای سوی نام تایلند و مس سونگون رفت، اما 
بعد از پایان تورنمنت های کوتاه مدت دوباره 
به باشــگاهش غیرت بازگشت. بزرگ ترین 
افتخار طیبی با نماینده قزاقســتان کسب 
مقام های دومی و ســومی لیگ قهرمانان 
اروپا بود که بی تردید افتخاری بزرگ برای 
این ستاره به شــمار می رود؛ البته طیبی با 
تیم ملی ایران به مقام ســومی جام جهانی 
فوتسال نیز رسید که نقطه درخشان پرونده 
عملکردی او در فوتســال جهان به شــمار 

می رود. 
  طیبی به جای ناسیمو

فرناندو ناسیمو، ملقب به فرناندینیو، ستاره 

برزیلی و مشهور باشــگاه بنفیکای پرتغال 
است که برای فصل ۲۰۲۲-۲۰۲۱ به تیم 
فوتسال غیرت قزاقستان پیوسته، قرار است 
جای خالی حسین طیبی را برای قزاق ها پرُ 
کند. این درحالی است که به نظر می رسد با 
توجه به پسُت بازی او که بازیکن رأس است، 
جانشین طیبی خواهد بود. شنید ه ها حاکی 
از آن است که ستاره برزیلی در شرایطی قرار 
است جای طیبی را بگیرد که باشگاه پرتغالی 
می خواهد بر سر این انتقال رقمی به باشگاه 
قزاقســتانی پرداخت نکنــد، درحالی که 
قزاق ها ارزش ستاره ایرانی خود را بیشتر از 

ستاره برزیلی می دانند. 
  بنفیکا؛ فاتح ابدی پرتغال

تیم جدید حسین طیبی در فوتسال اروپا، 
تیمی شناخته شــده و صاحب عنوان است. 
تیم فوتسال بنفیکا ۱۳سپتامبر۲۰۰۱ شکل 
گرفته و در طول حیات هجده ساله اش ۸ بار 
فاتح لیگ برتر و ۷ بار جام حذفی فوتســال 
پرتغال را به دســت آورده است. تیم جدید 
حســین طیبی یک عنــوان قهرمانی، یک 
ســومی و یک چهارمی جام فوتسال یوفا را 
به دست آورده است. بنفیکا در طول همین 
سال ها ستاره های زیادی را به خدمت گرفته 
اســت که می توان از رودریگو وییلا، آندره 
لیما، ویتینو اول، نلیتو، پدرو کاستا، آرنالدو 
پریرا، نانوی و... به عنوان شاخص ترین آن  ها 

نام برد. 
  !طیبی - بنفیکا؛ مشکل کرونا

امــا مهم تریــن مشــکل ایــن انتقــال 
درحال حاضر شیوع ویروس مرگ بار است. 
توافقات طیبــی و بنفیکا قطعــی به نظر 
می رســد و شــواهد حاکی از آن است که 

ستاره ایرانی با باشــگاه قزاق فسخ کرده و 
کارش در آلماتــی تمام اســت. بااین حال 
شــنیده ها حاکی از آن است که مشکلات 
ناشی از کرونا سبب شــده تا طیبی هنوز 
نتواند قزاقستان را برای عقد قرارداد نهایی 
به مقصد پرتغال ترک کند. گفته می شود 
طیبی هنوز در آلماتی اســت و به محض 
اینکه بتواند به لیسبون سفر کند، برای عقد 
قرارداد راهی پرتغال خواهد شد. بر اساس 

آخرین آمار منتشر شده، در کشور پرتغال 
۲۹هزارو۲۰۹ نفر به بیمــاری کووید۱۹ 
مبتلا شده و از این شــمار ۱۲۳۱ تن جان 
باخته اند، اما در قزاقســتان تاکنون فقط 
۶هزارو۴۴۰ نفــر به این بیمــاری مبتلا 
شده اند و تنها ۳۴ تن جان باخته اند. قرارداد 
حسین طیبی با بنفیکای پرتغال چنانچه 
طی روزهای آتی منعقد شــود، می تواند 
آینده ای درخشان را برای ستاره مشهدی 

فوتسال ایران ترســیم کند. طیبی در سن 
سی ویک سالگی است و به نظر می رسد با 
تجربه بالایی که طی این سال  ها به دست 
آورده می توانــد در لیگ معتبر فوتســال 
پرتغال توجه رســانه های جهانی را بیش 
از این به خــود جلب کند و بــه تبع آن به 
مهــره ای اثرگذارتر در ترکیــب تیم ملی 
فوتســال ایران در جام جهانی سال آینده 

بدل شود.

پورتقی نیامده رفت! 
تغییر معاون مدیرکل ورزش و جوانان بعد از ۴ ماه 

نادر نوروزی
  n.noroozi@shahraranews.ir

از زمان شروع فعالیت فرزاد فتاحی در اداره کل ورزش و جوانان 
خراسان رضوی، بحث جابه جایی ها در پست های مدیریت 
ورزشی و حتی هیئت های ورزشی همواره یکی از چالش ها 
و موارد بحث برانگیز در دوران مدیریت او بوده است. در طول 
یک سال ونیم گذشته حدود ۱۸ هیئت ورزشی استان که عموما 
با چالش های مختلفی رو به رو بودند، تعیین تکلیف شدند؛ اما 
هنوز سرنوشت معاونت ورزشی مشخص نشده و حالا با تکریم 
سرپرست این معاونت مشخص نیست چه فردی برای این 
پست انتخاب خواهد شد تا در سال منتهی به المپیک برنامه ها 
و وضعیت ورزشکاران هیئت های ورزشی مختلف دنبال شود. 
اواخر سال۹۸ امیر زارعی که نسبتا عملکرد خوبی به عنوان 
معاون ورزشی در طول ۲ سال فعالیت خود داشت، جای خود 
را به محسن پورتقی داد تا به عنوان سرپرست فعالیت خود را 
آغاز کند. پیش از این محسن پورتقی از ابتدای سال۹۸ به عنوان 
رئیس اداره ورزش و جوانان مشهد فعالیتش را آغاز کرده بود، اما 
فرزاد فتاحی از میان گزینه های مختلفی که برای این معاونت 
انتخاب کرده بود، تصمیم گرفت تا از او در معاونت ورزشی 
استفاده کند. درهمین راستا پورتقی به عنوان سرپرست معاونت 
ورزشی فعالیتش را آغاز کرد و مهدی سلاطین جایگزین او در 
اداره ورزش و جوانان مشهد شد. درحالی که در این هفته فتاحی 
پس از گذشت ۴ ماه دوره سرپرستی حکم ریاست سلاطین را 
برای اداره ورزش و جوانان مشهد ابلاغ کرد، محسن پورتقی 
پس از گذشت دوره قانونی برکنار شد تا فرد جدیدی به جای او 
معرفی شود و پس از استعلام از مراجع نظارتی به عنوان معاون 
ورزشی معرفی شود. مدیرکل ورزش و جوانان خراسان رضوی 
روز گذشته درحالی از فعالیت های چهارماهه پورتقی قدردانی 
کرد که فرد جدیدی به جای او برای معاونت ورزشی معرفی 
نشد. فتاحی دراین باره گفت: معاونت ورزشی تا زمان معرفی 
فرد جدید به فعالیت توسط مسئولان گروه ها ادامه خواهد داد و 
معاونت مالی هماهنگی های اداری را دراین زمینه انجام می دهد. 
او همچنین ضمن تقدیر از زحمات پورتقی در طول این مدت با 
توجه به اعتبارات محدود گفت او ازاین پس به عنوان مشاور امور 
ورزش شهرستان ها فعالیتش را ادامه خواهد داد. گفته می شود 
اصغری، قوچان نژاد و مشتاق عشق از گزینه های جایگزینی 

پور تقی در پست معاونت مدیرکل استان هستند.

قدردانی کاپیتان فرش آرا
از مدیریت شهری 

ملی پوش مشــهدی تیم فوتســال فــرش آرا از حمایت ویژه 
مدیریت شهری از ورزش قدردانی کرد. قدرت بهادری با اشاره 
به این مسئله که در ســال های گذشته ورزش مشهد همیشه 
حسرت حمایت مدیران شهری را می خورده است، خاطرنشان 
کرد که در یک سال گذشته حمایت های شهرداری مشهد به 
ورزش این شهر انگیزه داده است. بهادری معتقد است تیم های 
ورزشی اســتان با این حمایت ها مسیر بهتری را طی خواهند 
کرد، چنان که فرش آرا هم سال گذشته با حمایت های مدیریت 
شهری توانست عملکرد قابل قبولی در لیگ برتر داشته باشد و 
اگر بدشانسی اتفاقات بازی پلی آف نبود، شاید الان این تیم در 
فینال این مسابقات بود. کاپیتان فرش آرا اعلام کرده است این 
حمایت می تواند موجب بازگشت ســتارگان ورزش استان به 

مشهد باشد و سکوهای هواداری را نیز پرُشورتر کند. 

اهدای خون ورزشکاران استان 

ورزشکاران رشته های مختلف به همراه کارکنان اداره کل ورزش 
و جوانان خراسان رضوی با حضور در پایگاه اهدای خون، برای 
کمک به بیماران نیازمند، اقدام به اهدای خون کردند. محسن 
پورتقی معاون امور ورزشی، سروش پورآزاد مدیر روابط عمومی، 
مهدی عجمی نژاد رئیس گروه توســعه ورزش قهرمانی اداره 
کل ورزش و جوانان خراسان رضوی، مهدی سلاطین رئیس 
اداره ورزش و جوانان مشهد، مجید مشتاق رئیس هیئت شنا، 
شیرجه و واترپلو، احمدیان رئیس هیئت کبدی، امیرحسین 
اخوان رئیــس هیئت بوکس، محمد شــوریان عضو تیم ملی 
بوکس، سمانه افخم بازیکن کبدی و ورزشکاران سایر رشته ها 
با حضور در پایگاه اهدای خون نسبت به اهدای خون خود برای 

بهبود بیماران اقدام کردند. 

جلسه باشگاه داران بدن سازی
با مسئولان ورزش 

جلسه باشگاه داران با مسئولان ورزش استان در سالن اجتماعات 
اداره کل ورزش و جوانان خراسان رضوی برگزار شد. نمایندگان 
مربیان و باشــگاه داران ورزشی فعال در رشــته بدن سازی و 
پرورش اندام جلسه ای را در ســالن اجتماعات اداره کل برگزار 
کردند که در این جلسه فرزاد فتاحی مدیرکل ورزش و جوانان 
خراســان رضوی، محســن پورتقی معاون امور ورزشی اداره 
کل ورزش و جوانان، علی اصغر حسنی مدیر بهداشت محیط 
حرفه ای دانشگاه علوم پزشکی مشهد، مهدی سلاطین رئیس 
اداره ورزش و جوانان خراسان رضوی و سروش پورآزاد رئیس 
هیئت بدن سازی و پرورش اندام خراسان رضوی حضور داشتند. 
در این جلسه باشگاه داران به بیان مشکلات و پیشنهادها درباره 
تعطیلی های اماکن ورزشی پرداختند. فرزاد فتاحی، مدیرکل 
ورزش و جوانان خراســان رضوی نیز در این جلسه نسبت به 
پیگیری مطالبات و دغدغه های باشگاه داران قول مساعد داد. 
باشگاه های بدن سازی یکی از بخش های بزرگ ورزش استان 
هستند که هنوز ازسوی ستاد ملی مبارزه با کرونا مجوزهای لازم 

برای بازگشایی سالن هایشان را دریافت نکردند.

كرونا ،مانع بنفيكا!
حسین طیبی، لژیونر مشهدی فوتسال برای پیوستن به تیم جدیدش چشم انتظار حل مشکل سفر به لیسبون است

مرتضی اخوان
  m.akhavan@shahraranews.ir

سـتاره فوتسـال ایران حالا بعد از خداحافظی 
با هـواداران غیـرت قزاقسـتان چشـم انتظار 
سـفر بـه لیسـبون و پیوسـتن بـه باشـگاه 
جدیـدش، بنفیکاسـت. حسـین طیبـی کـه 

در روزهـای اخیـر بـا انتشـار خبـر توافقش با 
باشـگاه پرتغالـی در کانـون توجه رسـانه های 
ایـران و پرتغـال قـرار گرفتـه اسـت، در 
سی ویک سـالگی چهـره برجسـته فوتسـال 
ایـران بـه حسـاب می آیـد و بـا افتخاراتـی 
چـون کسـب عنـوان سـومی جهـان بـا تیم 

ملـی فوتسـال ایـران، نایب قهرمانـی جـام 
باشـگاه های آسـیا و قهرمانـی لیـگ برتـر 
فوتسـال ایران بـا گیتی پسـند، قهرمانی جام 
آرمینکـو، قهرمانـی جـام حذفی و لیـگ برتر 
فوتسـال قزاقسـتان و دومـی و سـومی لیگ 
قهرمانـان اروپـا بـا تیـم غیـرت قزاقسـتان، 

موردتوجـه پرُافتخارتریـن باشـگاه فوتسـال 
پرتغال قـرار گرفتـه اسـت. بااین همه بـه نظر 
می رسـد تأخیـر در اعـلام رسـمی پیوسـتن 
سـتاره مشـهدی بـه جمـع لیسـبونی ها بـه 
سـبب مشـکلاتی اسـت که برای او در آلماتی 

بـه وجـود آمده اسـت.
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بعد از پایان فوتبالش در مسیر توسعه و پیشرفت 
فوتبال شهر، خیلی بیش از آنچه در مستطیل 
ســبز انرژی می گذاشــت، کار کرد. خیلی  ها 
او را با پسُــت های مدیریتی فوتبال در ذهن 
دارند. محمد جهانی فر، پیش کسوت این هفته 

«سه شنبه ها با پیش کسوتان فوتبال» است. 
به وقت تولد 

اول فروردین۱۳۳۵ در محله آبکوه به دنیا 
آمدم. ۲ برادر و یک خواهر دارم. 

تعداد فرزندان 
۴ پسر دارم که همه شان تا مقطعی 
ورزش حرفه ای را دنبــال کردند، اما 
بعد بیشتر به سمت تحصیل گرایش 
پیدا کردند. پسر کوچکم هم کمربند 

کیوکشین دارد و رزمی کار است. 
  شروع فوتبال

مدرســه دوران راهنمایی ام میدان 
سعدآباد و منزلمان آبکوه بود. آن موقع 
در این فاصله این قدر ساخت وساز نبود 
و در حاشیه خیابان آبکوه یکی دو زمین 
خاکی بود که هر روز در آن فوتبال بازی 
می   کردنــد. یک روز وقتــی کتاب هایم 
دستم بود و از مدرسه برمی گشتم، جذب 
تماشای فوتبالی شدم که روی یکی از این 

زمین خاکی ها بازی می کردند. همین طور ایســتاده 
بودم که یک آقایی به طرف من آمد و گفت دوســت 
داری فوتبال بازی کنی؟ من هم گفتم بله. کتاب هایم 
را گرفت و گفت برو داخل زمین. حاج آقای مستغنی 
به این ترتیب من را وارد فوتبال کــرد و ازآنجا به این 
رشته علاقه مند شدم. بعدترها در تیم های شهیاد، بدر، 
هدف گلکار، هلال احمر، منتخب بسیج، دهداری و 
فجر مشهد بازی کردم. سال۶۵ وارد فوتبال باشگاهی 

حرفه ای شدم و تا سال۷۲ هم بازی کردم. 
  دوران مربیگری

بعد از خداحافظی از دوران فوتبال بیشتر وارد کارهای 
مدیریتی شدم. از ســال ۷۴ تا ۸۰ مدیر تربیت بدنی 
کارگران بودم و بعدترها نیز دبیر هیئت فوتبال و در 

مقطعی نیز سرپرست شدم. 
  شغل در کنار فوتبال

بازنشسته جهاد سازندگی هستم و درحال حاضر در 
دانشگاه علمی کاربردی تدریس می کنم. 

  خودرو و منزل
یک دســتگاه خودروی آریو و یک واحد مسکونی در 

خیابان شهید دستغیب دارم. 
  آخرین فعالیت ورزشی

عضو هیئت رئیسه هیئت فوتبال استان هستم. 
  تلخ و شیرین فوتبال

تلخ ترین اتفاق به نظر من نابودی ابومسلم بود. من این 

اتفاق را با پوست و گوشــت و استخوانم لمس کردم. 
روزهای آخر حیات ابومسلم به دوران سرپرستی من 
بر هیئت فوتبال خورد و آن زمان با خداداد عزیزی و 
محمدرضا عباسی یک تیم سه نفره تشکیل دادیم تا 
دنبال کارهای ابومسلم بیفتیم. خیلی تلاش کردیم 
و به خیلی هــا رو زدیم؛ اما هیچ کس حاضر نشــد به 
ابومسلم کمک کند.  اما شیرین ترین اتفاق به نظرم ۲ 
مورد بود؛ یکی صعود سیاه جامگان به لیگ برتر و دوم 

آسیایی شدن شهرخودرو که خیلی چسبید. 
  حال وروز فوتبال مشهد

تغییروتحولات مدیریتی بر روند توسعه فوتبال خیلی 
تأثیرگذار است. نگاه  افراد فوتبالی به این ورزش خیلی 
می تواند تأثیرگذار باشــد؛ اما متأسفانه حضور افراد 
غیرورزشــی گاهی مشکل ساز می شــود. بااین همه 
نمی توان ۱۰۰درصد گفت عملکرد فوتبال ما امروز 
خوب است یا بد. هیئت فوتبال ما در بخش های پایه و 
برگزاری منظم مسابقات عملکرد خوبی داشته، اما در 
حوزه استفاده از توان پیش کسوتان کمبودهایی داشته 
است. پیش کسوتان تصمیم سازان خوب، بدون پاداش 

مادی هستند که باید از آن ها بیشتر استفاده شود. 
  درددل

گلایه من بیشتر از خانواده ورزش است. باید خانواده 
ورزش در کارها بیشــتر همیت داشته باشد و دست 

یاری به همدیگر بدهند. 
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رسول خادم 
پیش کسوت 

کشتی مشهد، 
به همراه 

حسن رحیمی 
و میثم نصیری 

از قهرمانان 
کشتی و اکرم 

خدابنده از 
ملی پوشان 
تکواندوی 

زنان در 
مولاآباد 

کشاری، در 
۲۰کیلومتری 
مرز پاکستان 
در شهرستان 

سرباز اقدام به 
تأسیس یک 

مدرسه کردند. 
علی کریمی 

هم قرار است 
در این پروژه 
خیرخواهانه 
مشارکت کند.

شـهرداری مشـهد در دهـه ۷۰ یکـی از 
تیم هـای  خـوب کارگـری را در اختیـار 
داشـت که بسـیاری از بازیکنان آن عضو 
تیم ابومسـلم و پیـام بودنـد. این عکس 
مربـوط بـه یکـی از سـال هـای خـوب 
شـهرداری اسـت کـه در آن چهـره هایی 
چـون هـادی برگـی زرو علی الهـی دیده 
مـی شـوند. مربیگـری ایـن تیـم هـم بر 
عهـده محمـد اعظـم بـود کـه بـا لباس 
شـخصی در عکـس دیـده مـی شـود. 

قاب خاطره

ـر
خبـ

ـر 
تـ
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ی
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زار
 با اعلام سرپرست تیم بسکتبال گ

آویژه صنعت پارسا

قرارداد بازیکنان  
کامل پرداخت 
می شود

سرپرســت تیم بسکتبال 
آویژه صنعــت پارســا از 
پرداخــت کامل قــرارداد 
بازیکنان این تیم توســط 
مسئولان باشــگاه خبر داد. مجید جلیلی 
درمورد شرایط تیم بسکتبال آویژه صنعت 
مشهد اظهار کرد: با توجه به تعطیلی لیگ 
که اقــدام خوب و عدالت گونه ای ازســوی 
فدراســیون بود، فعالیت هــای ما هم فعلا 
متوقف است و منتظریم تا ستاد ملی مبارزه 
با کرونا وضعیت را اعــلام کند. آن طور که 

شــنیده ام، لیگ فصل بعــد هم از 
اوایل شــهریور آغاز خواهد شد. وی 
ادامه داد: در فصل بعد حتما حضور 

خواهیم داشت و سعی می کنیم 
بهتــر از فصل گذشــته 
در مســابقات شــرکت 
کنیم. بــرای این منظور 
پیش بینی و برنامه ریزی 
هم می کنیم کــه اتفاق 
خوبی بیفتد. ما در فصل 

قبــل برنامه ریــزی خوبی 

داشتیم و حتی جلوتر از برنامه حرکت 
کردیم و اگر لیگ ادامه پیدا می کرد، 
شگفتی رقم می خورد. سرپرست تیم 
بســکتبال آویژه صنعت مشهد 
درباره اینکه لیگ نیمه کاره 
ماند و پرداختی شــما به 
بازیکنان به چه شــکلی 
خواهد  بــود، گفت: ما 
اعتقاد داریم تیم زمانی 
یکدست می شــود که 
بازیکنان دغدغه نداشته 

باشند. تیم ما همیشــه پشتیبان بازیکنان 
بوده و حالا اگر اتفاقی افتاده و مســابقات 
متوقف شــده، این تقصیر بازیکنان نبوده 
است. به نظرم در این موقع است که ما باید 
خوش حسابی خود را نشــان دهیم. شاید 
پرداخت ها تأخیر داشــته باشــد، اما قطعا 
به صورت کامل خواهد بود. جلیلی عنوان 
کرد: در طول فصل شنیده می شد که شاید 
تیم ما به بازیکنان پول ندهد، اما این اتفاق 
نیفتاد و تا پایان ســال گذشته به بازیکنان 

پرداختی داشتیم.

سنگربان شهرخودرو مشهد در تازه ترین استوری 
اینستاگرامی اش، تولد ملی پوش بسکتبال ایران 
را تبریک گفته است. سیدمهدی رحمتی تصویری 
از حامد حدادی، آسمان خراش بسکتبال، را 
منتشر کرده و تولدش را تبریک گفته است. حامد 

حدادی متولد ۲۹اردیبهشت۶۴ است.

مهدی رحمتی
بازیکن 

شهرخودرو

با پیش کسوتان
با پیش کسوتان
با پیش کسوتان
با پیش کسوتان

فوتبال شهر، خیلی بیش از آنچه در مستطیل 
ســبز انرژی می گذاشــت، کار کرد. خیلی 

او را با پسُــت های مدیریتی فوتبال در ذهن 
دارند. محمد جهانی فر، پیش کسوت این هفته 

«سه شنبه ها با پیش کسوتان فوتبال» است. 
به وقت تولد 
اول فروردین

آمدم. 

ورزش حرفه ای را دنبــال کردند، اما 
بعد بیشتر به سمت تحصیل گرایش 
پیدا کردند. پسر کوچکم هم کمربند 

کیوکشین دارد و رزمی کار است. 


مدرســه دوران راهنمایی ام میدان 
سعدآباد و منزلمان آبکوه بود. آن موقع 
در این فاصله این قدر ساخت وساز نبود 
و در حاشیه خیابان آبکوه یکی دو زمین 
خاکی بود که هر روز در آن فوتبال بازی 
می   کردنــد. یک روز وقتــی کتاب هایم 
دستم بود و از مدرسه برمی گشتم، جذب 
تماشای فوتبالی شدم که روی یکی از این 
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شــنیده ام، لیگ فصل بعــد هم از 
اوایل شــهریور آغاز خواهد شد. وی 
ادامه داد: در فصل بعد حتما حضور 

خواهیم داشت و سعی می کنیم 

قبــل برنامه ریــزی خوبی 

داشتیم و حتی جلوتر از برنامه حرکت 
کردیم و اگر لیگ ادامه پیدا می کرد، 
شگفتی رقم می خورد. سرپرست تیم 
بســکتبال آویژه صنعت مشهد 
درباره اینکه لیگ نیمه کاره 
ماند و پرداختی شــما به 


